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Subject: RE: Bilthoven Biologicals en AstraZeneca vaccins

Received: Tue 2/23/2021 11:01:29 AM

Heb nog geen moment in de agenda gezien, en van bezoek | EXE ocen nieuws. Betreft de zoon, 5.1.2e

512eJ

Groet, HEXEN
var:IEEI.(EEE) EEE mines. i>

sdag 23 februari 2021 11:55

GE) EEE mins

Onderwerp: RE: Bilthoven Biologicals en AstraZeneca vaccins

Dank! Wanneer plannen jullie dit overleg?

Enis al iets bekend over bezoek van Is dat trouwens de oude of de jonge waar we het over hebben?

Groet,

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 11:48

ar: IEEE (IES) SEE inven
Onderwerp: FW: Bilthoven Biologicals en AstraZeneca vaccins

vo IEEE

Zie onder tussenstand BBIO zoals teruggekoppeld door | EEE

Groet, IEEXECEN

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 11:29

Onderwerp: Bilthoven Biologicals en AstraZeneca vaccins

seste [EEE
Je vroeg me net om een update over Bilthoven Biologicals. Ik heb gevraagd om juist met ons[IEEE en

ik) en een overleg te plannen om even goed door bijgepraat te worden. En vast te stellen of er acties vanuit

VWS nu nodig zijn.

Naar wat ik nu begrijp:

Bilthoven Biologicals zou ERNE doses kunnen produceren in tweede en derde kwartaal.

Dit is fill&finish

De kosten daarvoor zijn |EXEReuro-

Dus dan komt vanuit [EE het ‘ruwe vaccin’.

Wat dan speelt:

Regulatair:
1. Fabriek in [ERIE] moet EMA “proof” zijn.
2. En AZ moet registratie hierop aanpassen.

3. Maar ik hoor geluiden dat daar aan gewerkt wordt...

Financieel:

4. Optie 1

a. Het is aan AstraZeneca om dit te organiseren. En het past gewoon onder het EU-AZ contract

i. Dus de kosten hiervoor komen voor rekening van AZ

ii. En het eind product wordt dan ook gewoon vanuit Bilthoven naar het ‘magazijn’ van Europa uitgeleverd..
1. Vast voor waken dat dit dan bijv. niet op UK markt terecht komt... maar daar hebben we toch iets
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met export beperkingen voor?

5. Optie 2

a. Dat je dit zonder AZ doet.... Maar dat zie ik nog niet helemaal voor me, dus heb ik nu niet uitgewerkt. Ik weet

niet of EEE daar gedachten over heeft...lijkt me ook niet voor niets optie 2...

Gisteren kwam ook nog in team overleg de opmerking voorbij dat er ‘af product’ in EEE) zou staan... Maar hoeveel, hoe regel het

is dat dit naar EU en/of NL specifiek zou kunnen komen, heb ik niet helemaal scherp. Daar kan [EPH zo nog wat over toelichten.

Groeten IEKEZEN
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